
 

 

 

 

 

Enkel fråga 

Snöröjning av cykelställ vid hållplats för BRT-linje 

 

I Gävle kommun finns ett generöst utbyggt gång- och cykelvägsnät vilket 2018 kompletterades med 

ytterligare möjligheter att parkera sin cykel under tak längs kollektivtrafikens BRT-linje. En mycket 

stor investering för varje cykelparkering. Ambitionen torde vara självklar, att dessa skall gå att 

använda så mycket som möjligt i samma anda som vi uppmanar till cykling året om. 

 

Under hösten är vi många som, både i tidningar och i sociala medier, uppmärksammat att dessa 

cykelställ använts sparsamt. I och med vinterns intåg är många av cykelparkeringarna längs linje 2 nu 

omöjliga att använda på grund av att det helt saknas snöröjning av dessa. 

Min fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande blir därför: 

- I vilken omfattning skall cykelparkeringarna längs BRT-linjen snöröjas? 

 

Martina Kyngäs 

Kristdemokraterna Gävle Kommun 


